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Gazze'de soykırım yapan, verdiği sözlerin hiçbirini tutmayan İsrail'e toz kondurmayan
Dışişleri Bakanı Ali Babacan Hamas hakkında bakın neler söyledi.
  
  Radikal Gazetesi'nden Murat Yetkin'in sorularını cevaplayan Dışişleri Bakanı Ali Babacan,
Hükümetin Hamas'a karşı beslediği duyguları açıkça ifade etti. Hamas'ı onaylamadıklarını
belirten Babacan&quot; Hamas'ı onaylamıyoruz ama Hamas'sız da barış mümkün değil&quot;
dedi. Filistin'de yaşananlar ilişkin görüşlerini aktaran Babacan 2009 yılının riskli bir yıl olacağını
da söyledi.
  
  Siyonist barbarlığa karşı direnen Hamas'a akıl vermeyi ihmal etmeyen Babacan, Hamas'ın
tercih yapması gerektiğini söyledi. Dünyanın en güçlü ordularından biri olan İsrail ordusuna
karşı yüreklerindeki imandan başka silahlara olmayan Hamaslı mücahidlere &quot;Hamas'ın bir
karar vermesi gerekiyor&quot; diye seslenen Babacan,&quot; Silahlı bir örgüt mü olmak
istiyorlar, siyasi hareket mi olmak istiyorlar? Bizim görüşümüz siyasi mekanizma içinde
çalışmaları.&quot;
  
  Başbakan Erdoğan'a atıfta bulunarak Yahudi lobilerine mesaj göndermeyi ihmal etmeyen
Babacan,&quot;Başbakanımız daha öce antisemitizmin insanlık suçu olduğunu defalarca
söyledi&quot; şeklinde açıklamalarda bulundu.
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